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Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik

Przemysław Pacholski

W związku ze złożoną przeze mnie interpelacją dotyczącą wprowadzenia komunikacji 
całodobowej w czasie weekendu na połączeniach linii autobusowej Kórnik Poznań, Poznań - 
Kórnik i odpowiedzią Pana Burmistrza, że sprawa zostanie rozważona po ustabilizowaniu się 
sytuacji związanej z SARS-Co-V2 informuję, że od 16 maja zostało zniesionych większość 
obostrzeń związanych z pandemią Covid 19 (stan epidemii został przekształcony w stan 
zagrożenia epidemicznego).

Proszę o odpowiedź, czy moja interpelacja w tej sprawie zostanie rozpatrzona 
pozytywnie.

Chciałbym podkreślić, że wielu mieszkańców gminy Kórnik jest bardzo 
zainteresowanych takim rozwiązaniem.
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